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Projekt 

 

z dnia  15 grudnia 2022 r. 

Zatwierdzony przez ......................... 

 

 

 

UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ ŚMIGLA 

z dnia .................... 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Nowego Szczepankowa i Starego Szczepankowa 

Na podstawie art. 9 ust. 2 oraz art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r., o petycjach (Dz. U. z 2018 r., 

poz. 870) Rada Miejska Śmigla, uchwala co następuje: 

§ 1.  

Petycję mieszkańców Nowego Szczepankowa i Starego Szczepankowa dotyczącą remontu drogi 

dojazdowej do wiosek oraz doprowadzenia sieci światłowodowej do posesji uznaje się za zasadną. 

§ 2.  

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Śmigla. 

§ 3.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Uzasadnienie do uchwały Nr .................... 

Rady Miejskiej Śmigla 

z dnia .................... 2022 r. 

Ustawa z dnia 11 lipca 2014 r., o petycjach w art. 9 ust. 2 stanowi, że petycja złożona do organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ , chyba że w Statucie 

wskazany jest organ właściwy w tym zakresie. 

W dniu 24 listopada 2022 roku do Rady Miejskiej Śmigla wpłynęła petycja mieszkańców Nowego 

Szczepankowa i Starego Szczepankowa dotycząca remontu drogi dojazdowej do wiosek od skrzyżowania ulicy 

Śmigielskiej i ulicy Kaźmierczaka w Morownicy aż do końca Gminy Śmigiel oraz doprowadzenia sieci 

światłowodowej do posesji. 

W dniu 8 listopada 2022 roku Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła posiedzenie, na którym wnikliwie 

przeanalizowała złożone pismo. Pismo uznano za petycję, która jest zasadna. 

Członkowie komisji zdecydowali, aby wyżej wymienione zadanie dopisać do listy zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na kolejne lata. A gdy będzie możliwość pozyskania dodatkowych środków finansowych, 

zadanie to zostanie wykonane. Jednocześnie komisja zaznaczyła, że w miarę potrzeb wykonywane będą 

remonty cząstkowe na tym odcinku drogi. 

Natomiast doprowadzenie sieci światłowodowej nie należy do katalogu zadań własnych gminy, dlatego 

zostanie wystosowane pismo w tej sprawie do gestorów sieci telekomunikacyjnych z prośbą o ujęcie w planach 

inwestycyjnych doprowadzenia światłowodów do tych miejscowości, ponieważ istnieje taka potrzeba. 


